

Super Neutral L

User Prepared Ready-To-Use Solution

This bottle contains a user-prepared solution of Super Neutral L, D.I.N. 02358522, which contains the following:

ACTIVE INGREDIENT:

Octyl decyl dimethyl ammonium chloride	6.510%
Diocetyl dimethyl ammonium chloride	3.255%
Didecyl dimethyl ammonium chloride	3.255%
Alkyl (40%C ₁₂ , 50% C ₁₄ , 10% C ₁₆) dimethyl benzyl ammonium chloride	8.680%

Refer to material safety data sheet for further information.
Follow the complete directions for use on the original container label when applying this product.

HMIS HAZARD RATING: Health = 1, Flammability = 0, Reactivity = 0

CAUTION. Causes moderate eye irritation. Avoid contact with eyes or clothing. Wash thoroughly with soap and water after handling and before eating, drinking, chewing gum, using tobacco or using the toilet.

See first aid statement on product label.

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.
DO NOT MIX WITH OTHER CHEMICALS.
MEDICAL EMERGENCY: 888-314-6171**

Sold by: SPARTAN CHEMICAL COMPANY, INC., 1110 Spartan Drive, Maumee, OH 43537 USA • 1-800-537-8990 • www.spartanchemical.com

#938900C

© SCC 1/11

Super Neutral L

Une solution préparée à l'intention de l'utilisateur, prête à l'emploi

Ce flacon contient une solution préparée à l'intention de l'utilisateur de Super Neutral L, D.I.N. 02358522, qui contient les éléments suivants :

INGRÉDIENT ACTIF:

Octyl decyl dimethyl ammonium chloride	6.510%
Diocetyl dimethyl ammonium chloride	3.255%
Didecyl dimethyl ammonium chloride	3.255%
Alkyl (40%C ₁₂ , 50% C ₁₄ , 10% C ₁₆) dimethyl benzyl ammonium chloride	8.680%

Avant toute utilisation, lire la fiche signalétique du produit.
Consulter les instructions intégrales figurant sur l'étiquette du récipient d'origine lors de l'application de ce produit.

ÉVALUATION DES RISQUES HMIS : Santé = 1, Feu = 0, Réactivité = 0

MISE EN GARDE. Provoque une irritation oculaire modérée. Éviter tout contact avec les yeux ou les vêtements. Se laver abondamment à l'eau et au savon après toute manipulation et avant de manger, de boire, de mâcher de la gomme, d'utiliser du tabac ou d'aller aux toilettes.

Consulter les directives de premiers soins figurant sur l'étiquette du produit.

**GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.
NE PAS MÉLANGER AVEC D'AUTRES PRODUITS CHIMIQUES.
URGENCE MÉDICALE : 888-314-6171**